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Vážení spoluobčané! 

 

V uplynulém Zpravodaji jsem  přál nám všem, aby  letní měsíce proběhly bez velkých 
výkyvů a extrémních projevů počasí. Červenec a srpen to bezezbytku naplnily, aby 
pak polovina září přinesla vytrvalé deště, které vyvolaly opět po několika letech 
povodně a záplavy. Území naší obce se to naštěstí dotklo jen okrajově a to pouze 
v údolí řeky Lužnice, škody pak nebyly téměř žádné. I tak strávili naši hasiči skoro 
jeden celý víkend pomocí při odstraňování padlých stromů, plnění pytlů s pískem a 
dalšími pomocnými pracemi a to i v sousedních katastrálních územích. Poděkování 
patří všem, kteří ve svém volném čase přiložili ruku k dílu. 

Když pominu povodně a krajské volby, tak častým tématem hovorů i zpráv v mediích 
jsou ceny a všeobecné zdražování, ať již je odůvodňováno růstem nákladů, 
neúrodou, green dealem, energiemi aj. Protože v letošním roce jsem oslavil kulaté 
narozeniny, dostal jsem jako jeden z dárků knihu ,,Můj rok 1964“. Jejím obsahem 
je souhrn dění v daném roce od společenských událostí u nás i ve světě až po výběr 
statistických údajů. Dovolím si Vám tedy některá data roku 1964 pro porovnání 
s dneškem předložit. 

ČSSR má 14. milionů obyvatel, z toho je více než 241 000 nově narozených. 
Prezidentem je Antonín Novotný, předsedou vlády Josef Lenárt. Na trh je uvedena 
Škoda 1000 MB. Začal platit nový občanský zákoník (vydržel platit 49 let). 

Ve světě - USA vstoupily oficiálně do války ve Vietnamu. Čína odpaluje svoji první 
jadernou bombu. Společnost Philips experimentuje  s barevným televizorem. 

Průměrná mzda v národním hospodářství ČSSR činila 1456 Kčs,- nejnižší důchody 
se zvyšují na 700 Kčs,- , důchody vyšší než 700 Kčs,- se progresivně zdaňují.  A co 
jste si za tyto peníze mohli koupit? 

Nájemné dvoupokojového bytu – 106 Kčs,- měsíčně, / 1 kWh el. Energie  - 0,70 Kčs,-  

250 g másla – 9,50 Kčs,-  /  pivo ,,10“- 1,50 Kčs,-   /   1 kg chleba – 2,60 Kčs,-   

1 kg brambor 0,70 Kčs,  / 1 litr rumu 40% - 65 Kčs,-  / ostříhání vlasů – 2,50 Kčs,- 

V restauraci pak hovězí polévka s kapáním - 0,70 Kčs,- svíčková na smetaně 
houskový knedlík  - 6,60 Kčs,-. 

Pro každého mají tyto informace jinou vypovídací hodnotu, každopádně čistě 
matematicky kupní síla 1 000 Kčs,- v roce 1964 odpovídá dnešní hodnotě téměř 
30 000 Kč,- . 

 Ale to je jen malé ohlédnutí do historie, důležitější je budoucnost, do posledního 
čtvrtletí letošního roku tak věřím v příjemný podzim a všem přeji pevné zdraví a 
životní optimismus. 

  
 

Starosta 
 

 
 



- některé body jednání ze zastupitelstva obce ze dne 7.8.2024  
 

Zastupitelstvo obce schválilo záměr pronájmu obecního bytu 1+1 v 1.patře čp.83, 
současně s tím byla schválena vnitřní směrnici č. 1/2024 o stanovení podmínek pro 
výběr nájemce obecních bytů. Zastupitelstvo obce si vyhradilo pravomoc 
rozhodování o nájemních smlouvách v obecních bytech.  
 

Zastupitelstvo obce schválilo záměr a podmínky prodeje pozemků Na Loučkách. 
Výběrová komise bude složena z předsedů finančního výboru, kontrolního výboru 
a stavebního výboru. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o koupi pozemků p.č. 787 lesní pozemek, 
p.č. 1089/6 lesní pozemek, p.č. 1715/1 lesní pozemek a p.č. 1873/3 ostatní plocha – 
ostatní komunikace, p.č. 1878 ostatní plocha ostatní komunikace od s.p. Vojenské 
lesy a statky za celkovou částku 200 000 Kč,-. Touto smlouvou tak Obec Řepeč 
přejímá do vlastnictví všechen nemovitý majetek s.p. Vojenské lesy a statky ČR 
nacházející se v katastru Obce Řepeč.  
  
 
 

- některé body jednání ze zastupitelstva obce ze dne 24.9.2024  
 

Zastupitelstvo obce schválilo OBECNĚ ZÁVAZNOU VYHLÁŠKU 
č. 1/2024 a dohodu o vytvoření společného školského obvodu pro MŠ s Obcí 
Opařany. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo OBECNĚ ZÁVAZNOU VYHLÁŠKU 
č. 2/2024 a dohodu o vytvoření společného školského obvodu pro ZŠ s Obcí 
Opařany. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo  zápis z prodeje pozemků ze dne 22.9.2024 a 
schválilo  přípravu kupních smluv dle zápisu pro níže uvedené zájemce. 
 
pozemek p.č. 1012/1 pro p. Lukáše Chomáta bytem Hlinice 93, 390 02 Tábor 
za cenu 2 139 820 Kč,-  
pozemek p.č. 1011/2 pro p. Jana Burgstallera, bytem Arbeiterova 53, 390 01 Tábor 
za cenu 2 154 340 Kč,- 
pozemek p.č. 1012/6 pro p. Jiřího Vozábala, bytem Na Braňkách 88, 373 63 Ševětín 
za cenu 2 381 370 Kč,- 
pozemek p.č. 1011/5 pro p. Jana Kauera, bytem Táborská 574, Mladá Vožice 
za cenu 2 354 270 Kč,- 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o dílo na vybudování podkladu MK Na 
Loučkách s firmou Kavas s.r.o. za cenu 442 189, 25 Kč,- Za tuto částku bude 
položeno 1 100 m2 kameniva dvou frakcí, tak aby noví majitelé měli ke svým 



pozemkům zajištěn přístup po zpevněné komunikaci. Kompletní dokončení povrchů 
se plánuje až po vybudování většiny hrubých staveb v této lokalitě. 
  
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o dílo na vybudování a rekonstrukci VO 
s firmou Jiří Dmejchal za cenu 504 941 Kč,-.  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje editorskou smlouvu s firmou G Plus s.r.o. pro 
průběžné vkládání dat vybraných částí dopravní a technické infrastruktury do 
digitální technické mapy ČR. 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje  pozemku  p.č. 54/1 o výměře 127 m2. 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje nového nájemce bytu 1+1 v 1. patře čp.83, kterým 
bude paní Iva Rachfalská. 

 
 
- Některá  problematika podrobně 

 

     V měsíci září byla předána stavba 
,,Rekonstrukce chodníku Na Humnech“, kterou prováděla Firma Kavas s.r.o.           
Celková cena  vč. DPH činila  681 160,47 Kč,-  Na tuto akci jsme získali dotaci 
z dotačního programu Jihočeského kraje na podporu obnovy místních komunikací 
ve výši 369 452 Kč,-. 
 
Druhou akcí, na níž jsme získali podporu od Jihočeského kraje z Programu obnovy 
venkova je modernizace a rozšíření veřejného osvětlení od autobusové zastávky 
směrem na Slavňovice. Tato akce se bude realizovat až v měsíci říjnu, protože 
dosud nemáme jasné stanovisko spol. eg.d, jestli bude realizovat v této části i 
rekonstrukci rozvodů NN. Původní záměr byl realizovat obě akce souběžně, aby 
omezení, která budou stavbu provázet byla co nejmenší. Zastupitelstvo obce se 
rozhodlo, že výstavba VO se bude realizovat i v případě, když spol. eg.d svoji část 
stavět v letošním roce nebude.  
 
Na střeše hostince funguje od letních měsíců FVE o celkovém instalovaném 
výkonu 14 kWp  v rámci realizace se mimo vlastní technologii FVE jednalo o 
sloučení dvou odběrných míst a navýšení hodnoty hlavního jističe, současnosti 
máme již podepsány smlouvy s eg.d , EON a EDC a čeká se  na výměnu stávajícího 
elektroměru za nový. Celkové náklady dle smlouvy o dílo s dodavatelem spol. 
Finkis činily 850 000 Kč,- dotace od SFŽP je ve výši 500 000 Kč,- 



 
Společnost CETIN v rámci modernizace  telekomunikační sítě přivedla doposud 
k 60-ti nemovitostem v obci přívod optickým kabelem pro připojení 
vysokorychlostního internetu.  
 
 
 

 Volby do Krajských zastupitelstev 20 a 21. září 2024


Ve volebním okrsku Řepeč přišlo k volbám do zastupitelstva Jihočeského kraje 
odevzdat svůj hlas 87 voličů, což činí cca 37,99 % z celkového počtu  229 
oprávněných voličů zapsaných ve voličských seznamech.   Od voličů dostalo 
minimálně jeden hlas celkem 10 kandidujících stran a uskupení.  
 
ODS – 45,97 %  - 40 hlasů   
ANO 2011 – 24,13% - 21 hlasů 
SPD, TRIKOLORA a PRO -  6,89% - 6 hlasů 
STAROSTOVÉ pro Jihočeský kraj – 4,59% - 4 hlasy 
STAČILO, KSČM, ČSSD, ČSNS, SD-SN – 4,59% - 4 hlasy 
Společně pro jižní Čechy – 4,59% - 4 hlasy 

 
 Hospodaření obce

Po 8 měsících letošního roku je výsledek hospodaření obecního rozpočtu 
následující: 
Příjmy – 8 172 987 Kč,-  / Výdaje 6 550 487 Kč,- /  běžný účet  - 8 010 757 Kč,- 
Lesní hospodářství:  Příjmy 2 221 059 Kč,- / výdaje 2 075 617 Kč,- 
 
 
A protože opakováni je matkou moudrosti, znovu si před zimou dovolujeme 
připomenout pravidla silničního provozu a předem děkujeme, že je budete 
dodržovat a usnadníte tak případnou údržbu komunikací v zimním období.  
Zastavení a stání na pozemních komunikacích  -  zákon č.361/2000 Sb. § 25 odst.3  
,,Pří stání musí zůstat volný alespoň jeden jízdní pruh široký nejméně 3 m pro každý 
směr jízdy.“  
 
Tradiční podzimní brigáda na údržbu veřejných prostranství se bude konat  
v sobotu 2. listopadu. Sraz je opět v 8 hod. na návsi. Kromě již tradičních 
činnostech na údržbě veřejné zeleně bychom rádi opravily ,,Haltýř“. 
 
 
 



Den otevřených dveří ve firmě VOPSS: Vstupte do světa moderního průmyslu 
Den otevřených dveří, který se konal ve firmě VOPSS, přinesl unikátní příležitost 
pro obchodní partnery, střední školy a širokou veřejnost, aby nahlédli do fungování 
této strojírenské společnosti. Akce se uskutečnila v příjemné atmosféře a účastníci 
mohli využít bohatý program, který zahrnoval nejen prohlídku nově vybudovaných 
výrobních a administrativních prostor a prezentace poskytovaných služeb, ale také 
představení služeb spřízněných obchodních partnerů. 

 
 

Program pro obchodní partnery 
Ve čtvrtek byl Den otevřených dveří určen především pro stálé obchodní partnery, 
které přivítal svým projevem majitel společnosti, pan Vladislav Čítek.  
Obchodní partneři měli možnost prezentovat své služby a produkty, vzájemně se 
seznámit a posílit obchodní vztahy. Po komentované prohlídce firmy, která byla 
plná odborných informací, následovala společná večeře v příjemném prostředí řeky 
Lužnice, což přispělo k pohodové atmosféře setkání.  
Otevření pro školy a veřejnost 
V pátek byla firma otevřená pro střední průmyslové školy, rodinné příslušníky 
zaměstnanců a širokou veřejnost. Návštěvníci měli opět možnost účastnit se 
odborných komentovaných prohlídek. Celkově se akce zúčastnilo okolo 400 
návštěvníků, což ukazuje na velký zájem o oblast strojírenského průmyslu a 
technologických inovací. 
Představení poskytovaných služeb, produktů a moderního zázemí 
VOPSS se specializuje na repase vřetenových jednotek, přesné broušení a generální 
opravy obráběcích strojů. Na akci byly prezentovány konkrétní příklady práce 
společnosti, které demonstrovaly nejen odborné znalosti, ale i inovativní přístupy v 
oblasti strojírenství. Jedním z hlavních témat bylo také představení průběhu 
dostavby nové budovy. Návštěvníci se dozvěděli o celkových nákladech, 
jednotlivých etapách výstavby, zhotovitelích a použitých technologiích. 
 
 
 
 



 
 
 

Doprovodné akce a zpětná vazba 
Pro návštěvníky bylo připraveno drobné občerstvení a zázemí v hale, kde si mohli 
v klidu popovídat a sdílet své dojmy. Poznatky z návštěvy a pozitivní zpětná vazba 
svědčí o úspěšnosti akce a přispívají k budování dobrého jména společnosti nejen 
v oboru, ale i v našem regionu. 
Závěr 
Den otevřených dveří ve firmě VOPSS se ukázal jako výjimečná příležitost k 
bližšímu seznámení s firmou, jejím zázemím a službami. Doufáme, že se takové 
akce budou konat i v budoucnu a přinesou další možnosti pro spolupráci a rozvoj. 
 



Zákaz provozu starých kotlů na pevná paliva 
 

Již v roce 2012 vstoupil v platnost nový zákon o ochraně ovzduší. Jedním z jeho 
zásadních ustanovení bylo zavedení zákazu provozování kotlů na pevná paliva 
(uhlí nebo dřevo) nižší než třetí emisní třídy, a to od září 2022. Tento termín byl 
pro domácnosti následně posunut o dva roky. Nyní tedy platí, že od 1. září 2024 
je provoz těchto nejstarších a nevyhovujících kotlů definitivně zakázán. 

Zákaz je platný plošně, nezáleží tedy, jestli se jedná o provozovnu, rodinný dům 
nebo chalupu, která je využívána pouze občasně k rekreaci. Zároveň starý kotel 
nelze ponechat jako zálohu pro hlavní zdroj. Naopak, zákaz se týká pouze kotlů, 
nikoliv lokálních topidel, jako jsou například krbová kamna, a to i pokud jsou 
s výměníkem. Tyto lokální zdroje sloužící k přímému sálavému vytápění tedy 
mohou být nadále provozovány. 

Emisní třídu starého kotle lze vyčíst ze štítku na kotli. Pokud kotel štítek nemá, 
s velkou pravděpodobností tento kotel nesplňuje ani první emisní třídu. Zároveň 
třídu kotle (a zda je nutné jej vyměnit) lze vyčíst také ze zprávy o kontrole 
technického stavu kotle, kterou by měl majitel nechat provést jednou za tři roky. 

Stále platí, že na výměnu starého kotle lze využít některý z dotačních programů, 
aktuálně buď klasický program Nová zelená úsporám, nebo kotlíkové dotace, 
které jsou určeny pro nízkopříjmové domácnosti. Podporovány jsou především 
účinné kotle na dřevo či pelety nebo tepelná čerpadla. 

Pokud budou lidé i nadále topit v těchto již nevyhovujících kotlech, hrozí jim 
pokuta až 50 tisíc korun. 

V případě zájmu o bližší informace se můžete obrátit na poradenské středisko 
Energy Centre České Budějovice (www.eccb.cz), které nabízí bezplatné a 
nezávislé konzultace hrazené Ministerstvem průmyslu a obchodu. tel.: 387 312 
580, e-mail: eccb@eccb.cz 

 

 


